



2019 年第十届环境科学与技术国际会议|6 月 7 日-9 日|福建厦门

会议介绍

2019 年第十届环境科学与技术国际会议将于 2019 年 6 月 7-9 日, 厦门海洋职业技术学院召开, 本次会议由厦门海洋职业技术学院与厦门理工学院承办, ISEIS, HKCBEES, EAS, 福建省智慧城市协会协办, 旨在促进环境科学与技术领域内的交流与合作, 为相关研究领域的专业人士与学者, 研究者提供专业的学术交流平台. 环境科学与技术国际会议历史悠久, 历届会议在曼谷, 新加坡, 金奈, 澳门, 格但斯克, 巴塞罗那以及布拉格著名城市举办. 本次会议投稿将会由国内外业内专家组成的会议委员会进行专业审稿, 欢迎学术界人士踊跃投稿.

委员会

大会主席

黄国和教授-加拿大里贾纳大学工程与应用科学
李永平教授-北京师范大学环境学院;厦门理工学院

会议联合主席

陈昌萍教授-厦门海洋职业技术学院
付海燕教授-厦门理工学院

会议主讲人

黄国和教授-加拿大里贾纳大学工程与应用科学
Caterina Valeo 教授-加拿大维多利亚大学
李永平教授-北京师范大学环境学院;厦门理工学院

重要日期

全文/摘要投稿截止日期	2019 年 1 月 25 日
录取通知日期	2019 年 2 月 20 日
注册截止日期	2019 年 3 月 15 日
会议召开日期	2019 年 6 月 7 日-8 日
学术考察日期	2019 年 6 月 9 日

文章发表

经过至少 2-3 个相关领域的专家审稿后, 通过审核的文章会被发表在会议论文集上并被 EI Compendex, Scopus, Thomson Reuters (WoS), Inspec 等知名数据库检索。

投稿注册

全文或者摘要投稿可通过 ([a href="http://confsys.icnf.org/submission/icest2019"]http://confsys.icnf.org/submission/icest2019[/a]) 方式进行:

- 投稿系统: <http://confsys.icnf.org/submission/icest2019>
- 会议邮箱: icest@cbees.org

听众注册可通过以下链接进行:

- <http://confsys.icnf.org/register/icest2019>

联系我们

会议专员: 杜女士 电子邮箱: icest@cbees.org 联系电话: +852-3500-0137 (香港) / 俞老师 联系电话: +86-592-7769309 (厦门)

Co-organized By



Indexed By





2019 10th International Conference on Environmental Science and Technology (ICEST2019)

June 7-9, 2019 | Xiamen

➤ Conference Introduction

ICEST 2019 will be held during June 7-9, 2019, in Xiamen Ocean Vocational College, Xiamen, China. ICEST 2019 is co-organized by Xiamen Ocean Vocational College and Xiamen University of Technology, assisted by International Society for Environmental Information Sciences (ISEIS), Hong Kong Chemical, Biological & Environmental Engineering Society (HKCBES), Environment and Agriculture Society (EAS), Fujian Smart City Association.

ICEST enjoys rich history conferences which were held in Bangkok, Singapore, Chennai, Macau, Gdansk, Barcelona, Madrid and Prague during year 2010 to 2018. More detailed information could be found in website <http://icest.org/history.html>

➤ Call for papers

Topics of interest for submission include, but are not limited to: Environmental Science and Technology, Environmental dynamics, Meteorology, Hydrology, Geophysics, Atmospheric physics, Physical oceanography, Global environmental change and ecosystems management, and so on. More topics, please visit <http://icest.org/cfp.html>

➤ Important Date

Paper submission (Full Paper)	January 25, 2019
Notification of Acceptance	February 20, 2019
Registration Deadline	Before March 15, 2019
Conference Dates	June 7-8, 2019
Academic Official Visit	June 9, 2019

• Publication

After peer reviewed by at least 2-3 experts, the accepted papers will be published into Conference Proceedings, which is indexed by EI Compendex, Scopus, Thomson Reuters (WoS), Inspec, et al.

➤ Conference Committee

Conference Chairs

- Prof. Gordon Huang, Faculty of Engineering and Applied Science, University of Regina, Canada
- Prof. Yongping Li, Beijing Normal University; Xiamen University of Technology, China

Conference Program Co-Chairs

- Changping Chen, Xiamen Ocean Vocational College, Xiamen, China
- Haiyan Fu, Xiamen University of Technology, China

Keynote Speakers

- Prof. Gordon Huang, Faculty of Engineering and Applied Science, University of Regina, Canada
- Prof. Caterina Valeo, University of Victoria, Canada
- Prof. Yongping Li, Beijing Normal University; Xiamen University of Technology, China

➤ Submission and Registration

Full papers/Abstracts Submission

- Easy Chair System: <http://confsys.iconf.org/submission/icest2019>
- Conference Email Address: icest@cbees.org

Listener Registration

- <http://confsys.iconf.org/register/icest2019>

➤ Contact us

Conference Specialist: Ms. Sophia Du
 E-mail: icest@cbees.org
 Contact Tel: +852-3500-0137 (Hong Kong)
 Ms. Susan Yu +86-592-7769309 (Xiamen)



Co-organized By



Indexed By

